
POGOVOR O ŽGOČIH TEMAH V KS AJDOVŠČINA

Stanovalci nočejo
večjega hotela Lev
Hotel Lev najpreureja In modernizlra avoje prostore kolikor
hoče, kramp In topata pa naj se ne prlkažeta. S temi bese-
daml »o udeležencl pogovora v KS Ajdovščina, zlasti pa
atanovalcl blokov v soseščini največjega Ijubljanskega
hotala, zavrnili predlagano dozidavo in razširitev objekta, kl
naj bl)o opravlli na sedanji ploščadi na vogalu Gosposvet-
*ke In Prešernove ceste. še predno so spregovorlll o name-
ravani dozidavl Leva pa se je razvila žlvahna razprava o
preuredltvl zgradb Pod Turnom 3 /n 4, kl Ju sicer bolje
poznamo pod Imenoma Tlvolskl grad In Švlcarlja.

Tivolski grad je pred časom dobila v upravljanje Moderna galerija,
ki ima v načrtu, da uredi v njem mednarodni grafični likovni center.
Gre za izjemno lokacijo v izjemnem okolju, ki je kot nalašč primerna
za kulturno dejavnost takšne vrste. Žal pa je Tivolski grad zaseden,
v njem so stanovanja, ki pa so za današnje razmere vse prej kot
primerna. Stanovaici tudi niso bili zainterestrani, da bi karkoli vla-
gali, saj živijo v stalnem pričakovanju, da jih bodo izselili.

Moderni galeriji je nekako uspelo izvrtati toliko sredstev, da se je
lotila preurejanja pritličja in kleti. To pa je šlo prebivalcem še pose-
bej na živce, saj so bila gradbena dela takšne vrste, da so povzro-
čala velik hrup in nemalo nesnage. Na pogovoru v KS Ajdovščina je
predsednik hišnega sveta Pod Turnom 3 izrazil odločno negodova-
nje stanovalcev nad takim ravnanjem, po drugi strani pa zahteval
odgovor na vprašan/e, kdaj bodo preostale stanovalce izselili v
druga, primerna stanovanja. Nihče mu ni mogel dati odgovora.
Nobena od Ijubljanskih občin - razen občine Centec - doslej ni
izpolnila svoje obljube, da bo zagotovila po eno nadomestno stano-
vanje za stanovalce Tivolskega gradu. Gre namreč za objekt, ki
nima samo občinskega ampak mestni, če ne celo republiški pomen.
Zaradi tega je za njegovo ureditev nujna širša, koordinirana akcija.
Edina tolažba za stanovalce pa je zagotovilo izvajalcev del, da so
grobi gradbeni posegi končani, da hrupnih opravil ne bo več in da
so s tistim, kar so opravili doslej, dejansko toliko sanirali poslopje,
da so ga zavarovali pred popolnim propadanjem.

Kako bodo sanirali Švicarijo, za zdaj še ne ve nihče. Pripravili naj
bi načrte, da hiša ne bi povsem propadla. Problem pa je v tem, da si
je tu uredilo svoje ateljeje večje število likovnih umetnikov, ki se
nikakor niso pripravljeni umakniti kar tako. To je poudaril tudi
predstavnik Društva likovnih umetnikov Slovenije, ki je izrazil željo,
da bi se pred vsako spremembo namembnosti posvetovali s tem
društvom.

Kot smo povedali že v uvodu so za razburjenje na pogovoru
poskrbeli predstavniki hotela Lev s predlogom za dograditev, ki bi
stala približno 3,4 milijarde dinarjev. Prebivalci sosednjih blokov pa
so se temu predlogu odločno uprli, saj imajo že sedaj zelo malo

*svetlobe in zraka, potem pa bi imeli tega še manj. Na sestanku pa je
bilo slišati še druge argumente proti nameravani gradnji. Koncen-
tracija prebivalcev je na tem mestu že zdaj nad vsako normalo,
potem pa bi bila še hujša. Gradnja tako velikega hotela na takšni
lokaciji je nesmotrna. Lokacija je bila izsiljena že pred dvajsetimi
leti, ko so začeli graditi sedanji objekt. V interesu samega kolektiva
je, da se ne lotl takSne gradnje, ki na taki lokacl)i ne more bttl
rentabllna. Ce ima kolektiv toliko denarja, naj se raje odloči za
temeljito adaptacijo in za morebitno gradnjo depandanse na bolj
ustrezni lokaclji. N. I.


